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Interpellation:

När och hur får bussarna
bättre tågpassning?

Kommunfullmäktige 15 april 2024
Till kommunstyrelsens ordförande
(Väl medvetna om att frågan är aktiv i kommunstyrelsen så väljer vi att
lägga vår planerade interpellation ändå)

Det finns fördelar med att åka kollektivtrafik i förhållande till bil.
Förstås att släppa ut mindre växthusgaser men också praktiska genom
att restiden kan läggas på att arbeta, studera eller för den delen att
titta på en film istället för att köra en bil. Ett pendlarhushåll kan välja
att ha en bil eller ingen bil alls om det går att pendla kollektivt.

Det finns nackdelar med att åka kollektivtrafik. En av demer plågsamt
uppenbara är tågförsening och den då bristande passningenmot
kompletterande busstrafik. Den osäkerheten i hur lång tid resan tar är
en negativ faktor i beslutet att ställa bilen eller som potentiell pendlare
att inte skaffa en bil.

Som vi förstår det beror den bristande passningen bland annat på att
bussarna rent fysisk även kör andra linjer, som då inte kan försenas på
grund av tåget.

Därför önskar vi svar på följande frågor

1. Vad skulle det kosta per år att ha bussar som uteslutande kör
Läggesta - Mariefred, Läggesta - Stallarholmen, Läggesta -
Åkers styckebruk, med specifik uppgift att flexibelt passa
tågen?

2. Är det omöjligt för Strängnäs kommun att komplettera
busstrafiken snabbare än genom den ordinarie
tilläggsbeställningen?

3. Skulle en stadsbusslinje i Mariefred kunna vara ett delsvar på
fråga 1? Vad skulle det då kosta?
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